

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Tid: tisdag 20 april kl 18:00, via teamslänk.

Närvarande: *Thomas Johansson, Bo Roos, Leif Axelsson, Gullvi Högberg, Bengt Larsson, Karin Arvidsson, Björn Westling, Hans Bogeskär.*

1. Mötets öppnande. *Thomas öppnar mötet.*

2. Val av justerare. *Bengt justerar protokollet.*

3. Föregående protokoll. *Vi godkänner protokollet.*

4. Rapport kring Covid 19-epidemins påverkan på de olika klubbarna

Ordförandens förslag: Korta rapporter kring respektive klubb.

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Ingen verksamhet

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Avvaktar, ordföranden är vaccinerad.

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping lämnat sin lokal, letar ny.

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. 8 personer spelar i Herrljunga.

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm.

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Skövde förlängt avtal till 2023, måste igång i höst.

- Bo Roos rapporterar om Skara. Ingen verksamhet.

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn

5. Distriktets ekonomi

Ordförandens förslag: Bengt Larsson rapporterar kring det ekonomiska läget. Ekonomin är bra, kommer få ett överskott på 25–30 000 kr.

6. Årets överskott

Vi diskuterar olika sätt att hantera överskottet, direkt till DM-tävlingar, klubbar med problem, fördelat till alla klubbar. Vi beslutar principiellt att återföra pengarna direkt till medlemmarna, genom lägre avgifter uppmuntra till mer bridge under nästa år. Praktiska beslut tas så fort vi vet nästa års schema.

7. DM Lag

Ordförandens förslag: Bengt Larsson berättar om erfarenheter från DM lag. Flera har lämnat uppskattande kommentarer. Realbridge fungerade väldigt bra, några deltagare hade egna hårdvaruproblem.

8. DM Damer

Ordförandens förslag: Leif Axelsson berättar om erfarenheter från DM damer. Fungerade tekniskt bra, starten strulade lite och länkarna bör vara övertydliga. Thomas gratulerar Gullvi till DM-titeln. Vi kommer att få flera platser, troligen minst 6. Vi beslutar att begränsningsregeln gäller tills vi kommer till reserver, då tillfrågas par från andra distrikt enligt sin placering.

9. Diskussion kring övriga DM (mixed, veteran och par)

Vid godkänner ordförandens förslag att vi fortsätter att erbjuda provspel för att säkerställa att tävlingarna kan genomföras. Flera medlemmar tycker det är bra att prova teknik, hårdvara, mm.

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte

Tisdag 8 juni kl 18:00 via teams.

11. Övriga frågor

a. Vid utskick från BITs har vi uppmärksammat att flera saknar uppgifter på nätet, vi diskuterar en informationskampanj för bättre kvalitet, via klubbarnas kontaktmän. Vid VBF-utskick gick 500 mail ut på 800 medlemmar.

b. Bengt informerar om avstängningsärendet. Par från södra Sverige som ökat sin kapacitet väldigt onormalt. Avstängningen är 18 månader, har inte bestridits.

12. Thomas avslutar mötet.